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UNITYDAG EVALUERINGSMØDE 

15. juni kl. 11:00 Brænderigården 

 

Deltagere: Ulrik (køkken), Marc (countdown), Ken (runner), Anja 

(indleder/speak), Maiyanne (kasserer), Lene (udsmykning/legehjørne) og Erik 

(mandemøde mm). 

 

Servicebøn. 

Ordstyrer: Marc  Referent: Erik  

Præsentationsrunde. 

 

Økonomi:  

• Vi besluttede at skolen skal have en fin kurv med guf til kr. 500,-. Anja 

bestiller kurven, Mikkel får lov til at levere.  

• Som tak for lån af dragter giver vi kr. 300,-, som Marc køber blomster 

for og også leverer.  

• Endelig godkendte vi Styrke & Håb’s donation mht. den kaffe mm, vi nød 

under dette og de indledende møder. 

Når alt er betalt, har vores unitydag genereret et overskud på kr. 6252,50. 

 

HVAD GIK/VAR GODT & HVAD KAN VI GØRE BEDRE:  

Forberedelse:  

• Det står klart, at der har manglet en sekretær under hele forløbet.  

• Vi var ikke gode nok til at gøre brug af den erfaring, der faktisk er 

omkring det at afholde en unitydag.  

• En mere fast struktur var savnet af flere.  

• Vi kunne også godt have støttet og hjulpet Bue mere i hans 

formandskab.  

• Det ville lette hele processen, hvis de aktive i Unitydagen mødte mere 

forberedt op, fx læste referater mm, inden vi startede møderne. 
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Sekretær: Se ovenstående. 

 

Lokaler:  

• På minussiden nævnes det, at der var noget langt ned til køkkenet, og at 

mere opdelelige klasselokaler var ønskelige.  

• Men plussiden er stor; sikken en fed akustik, der var på HELE skolen.  

• Køkkenet var fint.  

• Og cafeområdet og børnehjørnet var vildt hyggelige (tak til 

udsmykningsholdet).  

• Alt i alt en fed skole. 

 

Indskrivning:  

• Ved et Guddommeligt uheld landede indskrivningen dér, hvor den 

gjorde. Det gjorde, at man ved ankomsten røg direkte ind i den fine sal. 

Som lå tæt på cafe og mødelokaler.  

• Selve indskrivningen blev passet af en ny mand på jobbet (han gjorde 

det fint), så ved et uheld røg cleantime-listerne i skralderen af 

oprydningsholdet.  

• Dvs. nul statistik på årets unitydag. 

 

Indledere/speak:  

• Her rækker superlativerne ikke. Alle møder leverede, og hovedspeaket 

var i særklasse godt.  

• Den blev lynhurtigt fundet en afløser ifm. kvindemødet.  

• Dog var der lidt uro på mandemødet, da en kvinde deltog. Dette vil vi se, 

om vi kan ”stramme op på” til næste unitydag. 
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Café:  

• Der var meget planlægning og organisering fra køkkenholdets side. 

•  Meget af maden var forberedt hjemmefra, hvilket også tager tid.  

• Der var flere forvirrende meldinger til køkkenholdet, som tog unødvendig 

tid fra dem.  

• Bl.a. cafevagterne (eller mangel på samme) og udspecificeret 

registrering af det solgte.  

• Desuden manglede holdet i den grad hjælp med oprydning i køkken og 

café. 

• Mega ros til de yummi sandwich, der var til salg. Flot udvalg af disse.  

• Prisniveauet var lidt højt, men kvalitet koster.  

• Måske kunne vi som alternativ have et par toastmaskiner, så en billig 

toast kan komme på menukortet. Så er der ingen, der behøver at fise 

over i Netto for at købe ind der.  

• Mærkevaresodavand var ikke godt. For dyrt ganske enkelt. Vi plejer at 

købe lokalt, når vi handler drikkevarer… 

• Kageudvalget var i top, og kaffen var for det meste velsmagende. 

 

Countdown:  

• Det var en spøjs proces, da to næsten nykommere med ingen eller ringe 

erfaring lige pludselig stod med ansvaret.  

• Men i sidste øjeblik blev en løsning fundet (tak for det), og vupti: Årtiers 

kærligste, sjoveste og mest inkluderende countdown blev afviklet til alles 

glæde. Musik valg & lydniveau super (dejligt det ikke var psykedelisk). 

• Der blev ikke delt de aftalte nøgleringe, bøger, etc. ud, da ingen vidste 

hvem, der gjorde hvad.  

• Her manglede struktur, og et referat fra den ikke-eksisterende sekretær 

ville her ha’ gjort en forskel. 

 

Udsmykning & legehjørne:  

• Dette hold er slet ikke nævnt i vores drejebog!  

• Dvs. her stod holdet på næsten bar bund. Dette afholdt dem dog ikke fra 

at skabe et par vildt fede steder i betonskolen.  

• Café og legehjørne blev brugt flittigt og de fleste lagde mærke til, hvor 

hyggelige de var.  

• Også her ønskes der bedre planlægning/struktur. 
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Klargøring/opstilling fredag:  

• Fucking forvirrende (citat slut). Hvem kommer, hvem gør hvad. Mere 

planlægning, nedskrevne aftaler ønskes. 

 

Rengøring/oprydning lørdag:  

• Tordenskjolds soldater klarede oprydningen.  

• Her manglede også struktur, hvem gør hvad osv.  

• Lene stod lige pludselig med alt Unity-gearet, som er med år for år. 

 

Service-kræfter:  

• Dem, der var der, leverede varen og gav al det, de kunne. Der var 

generelt en god ånd og masser af ansvarlighed.  

 

Lagerliste:  

• Lene leverer det hele videre til Ken, som igen stiller sit kælderrum til 

rådighed.  

• Der er taget billeder af de mange kassers indhold.  

• Ken havde lavet lagerliste over køkkenting. 

• Maiyanne samskriver. 

 

Evt.:  

• Næ, vi var en flok taknemmelige og ret trætte addicts, som var bare var 

glade over at få dette møde på plads. 

• Og dog: Vi vedtog at få skrevet følgende ansvarsområder ind i Unity 

Drejebogen (Maiyanne ansvarlig):  

▪ Klargøring fredag 

▪ Indskrivning  

▪ Udsmykning & 

Legehjørne 

▪ Countdown 

Servicebøn & TAK et kærligt møde. 

▪ Ryge-område 

▪ Oprydning lørdag aften 

▪ Lagerliste 

▪ Kaffemaskiner & -kander 

(evt. lån af) skrives til Cafe 


